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  Bună ziua şi bine aţi venit la această dezbatere care are pe ordinea de zi Proiectul 
de buget al municipiului Craiova pentru anul 2014.Voi da cuvântul pentru început d-lui 
Director Pascu Nicolae, care ne va face o prezentare a bugetului propus pentru anul 
2014. 
 

 Dl. Director Direcţia Economico-Financiară Nicolae Pascu a prezentat 

proiectul de buget pe anul 2014 

 

 Lia Olguţa Vasilescu Primarul Municipiului Craiova  

  Vă mulţumesc foarte mult domnule director, o singură precizare aş vrea să fac, 
faptul că scăderea gigacaloriei s-a făcut prin discuţii cu Complexul Energetic Oltenia şi 
cu Regia de Termoficare. Ei au scăzut acea parte care o ştiţi de 10%, noi nu am 
modificat absolut deloc partea care revenea Consiliului Local. 
  Înainte de a intra în lista de investiţii de pe anul 2014, aş vrea să fac câteva 
precizări legate de realizările anului 2013, ca să vedem de ce o parte din ele continuă şi 
anul acesta.  
  Anul trecut am reusit să punem pe picioare aproape toate regiile, pe care le-am 
găsit în faliment, şi acum cu excepţia Termoficării, toate au trecut pe profit. Ceea ce a 
însemnat un management mai bun şi mai puţine plăţi pe care a trebuit să le facem către 
aceste regii, de la Consiliul Local. 
  Am încasat mult mai bine anul trecut decât în anul 2012 şi am reuşit să intrăm, 
aşa cum spunea şi domnul director, fără restanţe în anii 2013 şi 2014. Asta ne-a permis 
ca în anul 2013 să nu facem majorări de taxe şi suntem unul dintre cele 2 oraşe din ţară 
care au reuşit această performanţă, noi şi Constanţa. 
  Anul trecut am reuşit să introducem 30km de retea de canalizare şi 20 km de reţea 
apă, iar în anul acesta urmează alţi 40 km  de canalizare şi 20 km de reţea apă pe 
Masterplan 1, pe fonduri europene, dar între timp am accesat şi Masterplanul 2, tot pe 
fonduri europene şi de asemenea, o să vedeţi în lista de investiţii foarte multe cartiere 
care vor beneficia de canalizare pluvială. După cum probabil ştiţi, nu se pot accesa bani 
pentru canalizarea pluvială de la Uniunea Europeană şi atunci aceste investiţii trebuie să 
le facem noi pentru-că avem aproximativ 28 de străzi în municipiul Craiova care se 
inundă la fiecare ploaie şi asta poate că este şi vina autorităţilor care timp de ani de zile 
nu s-au preocupat să găsească o soluţie pentru aceste zone dar fără îndoială că este şi 
vina oamenilor care domiciliază în acele zone pentru-că au astupat, de multe ori în mod 
voit canalele care aveau scopul de apărare împotriva inundaţiilor şi din această cauză se 
întâmplă la fiecare ploaie câte o mică nenorocire. 
  În anul 2013 am început un program de reabilitare din toate privinţele pentru 



spitalele din administrarea Primăriei, fiind acordate fonduri pentru plata utilităţilor, 
reparatiilor curente şi investiţiilor: Spitalul Filantropia, Spitalului Clinic de Boli 
Infectioase si Pneumoftiziologie „Victor Babeş”, Spitalul Clinic de Neuropsihiatrie. 
  În prezent, maternitatea de la Filantropia şi Spitalul de Copii sunt aproape 
reabilitate, mai sunt câteva saloane la  Spitalul de Copii deaorece o firma care trebuia să 
facă o sponsorizare şi nu a mai facut-o, de aceea anul acesta vom interveni noi şi vom 
face reparaţiile necesare. De asemenea, Policlinica din Craioviţa este complet renovată,  
 Tot în anul 2013 am reuşit să aducem Teatrul Colibri în casă nouă, printr-un 
contract cu Electroputere, timp de 8 ani suntem chiriaşii Club Electroputere pentru o 
suma modică, de altfel, este exact suma pe care ei ar fi trebuit să ne-o plătească nouă 
sub formă de impozit. 
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 Urmează partea de dezbateri. Avem deja 6 persoane care s-au înscris la cuvânt. O 
să vă rog să puneţi întrebările, urmând ca la final să putem răspunde tuturor. Acum am 
să dau cuvântul d-lui Vasile Ion. 
 
  

 

  Primarul Municipiului Craiova Lia Olguţa Vasilescu 

 

 

  

  

 
 

  Dl Roşu Theodor 

 Bugetul a fost bine structurat pe principalele probleme şi este şi axat pe 
problemele sesizate de cetăţeni la audienţe şi prin adrese scrise. 
 Dacă finanţăm aşa de bine RAT-ul, ar trebui să acordăm transportul gratuit la toţi 
pensionarii, deaorece nu sunt mulţi cu pensiile peste 1000 lei şi oricum ei circulă destul 
de puţin. 

 O altă acţiune de protecţie socială a cetăţenilor cu venituri mici, pe care primăria 
trebuie să o impună celor de la RAT este obligarea acestora să reintroducă topurile de 
bilete cu 15 călătorii şi biletele duble de călătorie, care nu mai sunt de ceva timp. 
Datorită preţurilor mari, autobuzele circulă goale, carburantul se consumă, iar cetăţenii 
merg cu bagajele pe jos. În alte oraşe mari se dau gratuităţi pensionarilor. 

 Este de apreciat să se facă investiţii în cimitire, deoarece este necesar. Propun 
preluarea celor 14 cimitire parohiale şi preluarea cimitirului Bobonete de către 
RAADPFL.  
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